



## Studierådsmötesprotokoll 2019–12–11

**Närvaro:** Oskar Damkjaer                      Studierådsordförande  
Emil Friberg                                      Studierådssekreterare  
Jenny Martinsson  
Joel Bångdal  
Adam Varg Barvesten  
Axel Syrén  
Henrik Olsson  
Jakob Sinclair  
Hugo Hillman  
David Ekblad  
Arvid Bengtsson

- §1 OFMÖ                                      Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat kl 12:12.
- §2 Tid och sätt                                      Tid och sätt godkändes. Förra mötet avslutades!
- §3 Adjungeringar                                      Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen                                      Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen med ändringar. Vi tar inte bort punkt 12, men vi har kvar den.
- §5 Föregående mötesprotokoll                                      Mötet **beslöt**  
**att** godkänna protokoll från 2019-12-04 med en mindre ändring.
- §6 Information från Externa Representanter                                      Programmeldningen: De kommer börja SI-övningar i linaljen. Det börjar ofta bra men folk får inte plats och slutar gå. Det är inte samma som betalar för SI-övningar och vanliga övningar. Det finns ett inriktning som heter design av processorer, den ska bort för ingen läser den. Den ska bytas ut till en inbyggda system kurs med mindre linux mer hårdvara, det finns inget namn som är bra. Vi har programvaru utvärdering i ettan, de är resultatet av datas digitalisering. Vi på Data är inte tillräckligt vetenskapliga, det är för objektorienterat.
- Alla övningsledare på Data gick ett trettimmars seminarie om hur man ska bete sig, den var okej. Det utvärderas om det var bra, om det var bra ska resten göra det också.
- Det ser ut om det kommer komma ett nytt program på datasektionen 2021, ett tredje program som är 2 år. Du måste ha en kandidat för att ha behörighet. Det kommer mest vara bytisar. Borde heta R för reality program.



Instutionssyterse möte: Forskningsprogrammet ELLIT har fått massa pengar så det är oklart var pengarna ska hamna mellan, Lund, Halmsta och Linköping. En motion ska anmälas långt i förväg, vilket kan vara bra, men det kanske är för byrokratiskt.

Digitalisering: de gör sitt bästa för att sätta ihop ett stort möte på torsdag där de säger vad de tänkt är problemen och lösningen. Ett förslag åt att de vill kasta ut flerdimmen. De vill veta vad de kommer undan med. De presenterade ett förslag som inte är realistiskt för att deras rimliga alternativet ska gå igenom. Byta namn på Info kom i samma veva som man ändrar programmet. Folk väljer inte program med långa namn. Det kommer bli ett kortare namn, tex informationsteknik.

- §7 Meddelanden Henrik har en pub och letar en jobbare. Man kan få utgången öl.
- §8 SRX SRX letar rep till valberedningen LUS. Fysikhuset ska flytta 2027 eller 2028. K hade högst svarsfrekvens på speak up days. De som svarade mest gick årskurs 1 till 3. Nästan alla vet vart de ska vända sig om de har problem. Kåren ska fokusera på återhämtning, mångfald och digitalisering, i den ordningen. Brist på studieplatser under tentaperioder, brist på matplatser. Iår var det 300 mer än vanligt, nästan 600 st. Lyssna inte på Adam. Kåren ger 1000kr till studiekvällar.
- §9 Valärenden och nomineringar Christoffer Jörntell har blivit nominerad som likabehandlingsombud i en övergångsperiod.

Vi bordlägger valet till senare.

Axel Syrén har blivit nominerad till funktionär av Adam. Joel kandiderar till funktionär och har Reddit som vallöfte. Hugo tycker Reddit är cringe af så Joel ändrar sitt vallöfte till 9gag istället för reddit. Adam reserverar sig mot Joel.

Följande personer kandiderar till olika poster inom studierådet:

- Hugo Hildeman *hu7574hi-s*, som världsmästare.
- Hugo Hildeman *hu7574hi-s*, som funktionär med särskilt ansvar inom världsmästerskap.
- David Ekblad *da6135ek-s*, som representant för instutionsstyrelsen EIT.
- Joel Bångdal *dat15jba*, som funktionär.
- Axel Syrén *dat15asy*, som funktionär.

Mötet **beslöt**

**att** välja Hugo Hildeman som världsmästare, mandatperioden 2020-01-01 – 2020-12-31.



**att** välja Hugo Hildeman som funktionär med särskilt ansvar inom världsmästerskap, mandatperioden 2020-01-01 – 2020-12-31.

**att** välja David Ekblad som representant för institutionsstyrelsen EIT, mandatperioden 2020-01-01 – 2020-12-31.

**att** välja Joel Bångdal som funktionär, mandatperioden 2020-01-01 – 2020-12-31.

**att** välja Axel Syrén som funktionär, mandatperioden 2020-01-01 – 2020-12-31.

§10 Avslutade kurser

§11 Pågående kurser

§12 Övrigt

Vi ska ha ett kort och roligt dokument för hela sektionen där man kan klaga. Tillexempel att vi vill skriva programmeringtentor på datorer. Adam tycker inte det. Vi borde kallar till ett möte någon gång per läsperiod för att bestämma vad vi tycker. Kårens styrdokument gäller för oss också. Detta är bra för att få stöd i ryggen för att underlätta förändring.

Henrik - De finns ett formellt styrdokument som ägs av styrelsen.

Axel - I praktiken blir det sämre att det inte ägs av SRD.

Oskar - Det är inte bara SRD som ska bestämma vad som ska ändras.

Henrik - Vi borde börja med en arbetsgrupp som pratar om vad som ska ändras.

Joel - Det kommer ta väldigt mycket tid av sektionsmötet om vi ska ta det där.

Oskar - Det är viktigt att det är ett möte där SRD inte är i majoritet.

Axel - Man ska tydligt ha ett organ som klubbar beslutet men det är viktigt att allas åsikter tas fram. Sektionsmötet ska hålla med om att det borde finnas.

Vi vill ha dokumentet vi vet bara inte hur. Axel kan hjälpa till att ta fram en motion till nästa sektionsmöte. I dokumentet kan man till exempel ha en punkt som säger att vi inte vill läsa affärsdriven programutveckling. Om man träffas på diskussionskvällar och många säger samma sak är det sedan lättare att få igenom dem.

Vi hoppas inte att alla kurser är 7,5 hp för då säger den inte mycket om innehållet.



Om vi nu har ett namnbyte på C är det bra att vi förankrar det och att man gör en stor udnersökning där studerna får tycka till.

Vad är C? Det finns signaler som ingen vill läsa medans många tycker säkerhet och kommunikation är bra. Man har plockat bort matte och programmering och hårdvara.

§13 OFMA

Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl 13:09.

Vid protokollet

Justeras

Emil Friberg  
Studierådssekreterare

Oskar Damkjaer  
Studierådsordförande